
Zápis ze schůze klubů západočeské oblasti  -dne 27.8.2011  Šindelová . 

 

Přítomni  zástupci klubů : SKV,KRL, ONO,NEJ,JES, KSH, MAS,MLA,LPM, BSO 

Schůze měla dva body programu : 

1) Jakým způsobem bude naloženo s dotací  7900Kč , kterou oblast obdržela na talentovanou 

mládež.  Tato záležitost byla odložena na  další schůzi oblasti, až budou známy náklady na 

účast oblastního družstva žáků  na M-ČR.  

2) Účast oblastního  družstva žáků na M-ČR. Bylo rozhodnuto, že oblast družstvo postaví. 

Vedoucími družstva a sestavením byli pověřeni manželé Hanákovi KRL. Přihlášku za oblast jak 

na družstva tak na štafety před nedělním závodem družstev , včetně úhrady za ubytování dle 

rozpisu  zabezpečí  a zaplatí  BSO ze svých prostředků.  Až budou vyčísleny náklady, tak se na 

příští schůzi  rozhodne jak se tento náklad  klubu BSO uhradí.  

Informace : další schůze a poslední letošní proběhne na posledních oblastních závodech , které 

pořádá  14.-15. 2011  JES. Na tuto schůzi je třeba si připravit už termínovku – Kája Pilař ml. 

rozešle na kluby včas formulář a shromáždí požadavky. Bylo by dobře,  kdyby  všichni kdo mají 

nějaké nápady na zlepšení  činnosti , případně změny ve financování  činnosti, změny v žebříčku, 

soutěžním řádu  apod.   dali tyto moudra  do pléna nejlépe meilem na kluby dostatečně včas před 

konáním schůze, aby se vše vydiskutovalo ještě pokud možno před schůzí . Protože okamžité 

nápady a následná diskuze k nim přináší pouze prodlužování schůzí a tlachání bez výsledku.  

Takto bude mít každý dostatek času si změny promyslet.  

 

 

Zapsal : Rambousek  


